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Referat bestyrelsesmøde 19. juni 2025  
(Mødet er flyttet fra d. 23. juni 2025) 

 
Til stede: Camilla Jellesmark (Formand), Julie Bjerg Hynne (Kasserer) Malene Frøsig Bach, 
Mette Augustesen, Mette Als Horn, Katrine Mohr, Signe Kongebro, Dea Lindboe Petersen 
Fraværende: Gitte Hellerup Larsen 
 
Personale: Bianca 
 

 
Elevskole (Bianca):  

• Heste/ponyer: 

o Beauty og Lille Per er indgået i handel, der byttes for en haflingerpony 

 

• Hold: automatisk ”langsomt” pga. vi nærmer os sommerferieafvikling. Efter seneste løsning 

med ”åben tilmelding” over 60 nye medlemmer. Nye holdudgaver i fremtiden, ex. 

brobygning fra storpony til hest 

• Undervisere: Aktuelt 13 ansøgere til stillingsopslag – både som fast og vikar  

• Aktiviteter: Ridelejr, møde 23/6 med endelig planlægning. Der meldes undervisere ud efter 

dette 

• Der kigges på årsplan, træningsplan – så vi både ser på læring hos børn/heste og ponyer, 

sikrer en mere jævn fordeling/belastning for heste og ponyer over året 

• Alle heste/ponyer er nu på natfold 

 

Stald: 

• Personale: Emily kommer retur 25/6, efter endt barsel 

• Sommerferie: 

o Laura, 25+30+31 

o Jo, 27+28 

o Nathali 29+30 

o Amanda 29+30 

o Olivia, udsat grundet cykelstyrt, i gang med planlægning 

• Nedvaskning af stalde: Er i gang, lidt startvanskeligheder med udstyr – men god 

support fra pensionærer. TAK for det 
 

• Vaskedagene fordeles således: 

Tirsdag d. 17. juni – Hestestalden – udsat til de er på sommerfold 

Onsdag d. 18. juni – B-stalden – udsat til de er på sommerfold. 

Torsdag d. 19. juni – A-stalden  

Tirsdag d. 24. juni – Boksene bagi 

Onsdag d. 25. juni – Parkeringen og Gården 
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Torsdag d. 26. juni - Ny stald 
 

 

Opfølgning/arbejdsgrupper fra GF/medlemsmøde: 

• Punkter fra GF/medlemsmøde, som bestyrelsen skal arbejde videre med. 

 

• Venteliste (Box): Retningslinjer for venteliste til opstaldning/box. Opdatering   

Status: Afv. endeligt oplæg, rundsendes af gruppen til bestyrelsen til godkendelse 

 

o Aktuelt tilbydes 2 ponybokse. Af hestevelfærds årsager er en hest flyttet i en ledig 

ponyboks, indtil en passende hesteboks bliver ledig. Af den årsag tilbydes ledig 

hesteboks i ny stald til en pony. Når passende hesteboks er ledig til hesten i 

ponyboksen, vil rokade ske, så ponyer igen står i ponybokse og heste i hestebokse  

 

 

• Diff. priser (boxleje):  

Status: Præsenteres til møde i august. 

 

• Kommunikationsudvalg:  

Status: % nyt 

 

Bals visioner (Signe/15 min): 

• Gennemgang af BAL’s visioner, bl.a. anvendt til præsentation ved besøg af Kultur – og 

Fritidsusvalg 

o Vedlægges referatet 

 

Sponsorudvalg 

- Mgl. endelig afklaring, der har været indkaldt til møde, men ej lykkedes afholdt 

 

Folde: 

• Behov for at optimere foldinddeling. (trailerparkering, kritisk masse, aflastning) 

Status: Der er præsenteret 4 forskellige forslag fra arbejdsgruppen (Signe K./Jo/Olivia) 

 Der indkaldes til foldmøde for relevante involverede. (Mette A og Signe K) 

Porte: 

• Port/barriere i det lille ridehus (Laves på samme måde som den der er i det lille ridehus).  

Status: Tjekke ansøgning hos Jem & Fix/Johannes Fogh. (Malene) 

 

Økonomi/Julie: 

• Økonomien ser fortsat fornuftig ud. Vi er stadig bagud på indtjening på rideskolen grundet 

manglende opfyldning på småponyhold. Men nye tiltag med tilmelding via hjemmeside 

virker godt og har sat godt gang i opfyldningen 

• Udgifter til foder og strøelse er lidt over niveau grundet stigende afgifter til transport. Der 

holdes øje med de løbende udgifter, som indtil videre ligger på et godt niveau  
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Ønskeliste (investering i større ting) (Julie): 

• Ønskeliste sendt rundt inden mødet; holdt op imod mulighed for samtidig fondsansøgninger 

• Der er søgt beløb til renovering af Cafeteria/køkken 

• Listen skal gennemgås og prioriteres 

 

 

Forsikringer: 

• Gennemgang af klubbens forsikringer- (Malene) 

Status: Afv. tilbagemelding 

 

Regelsæt (Hjemmeside) (Mette A): 

• Generelt opdatering af regelsæt for BAL 

 

Opdatering af hjemmesiden (Henriette/Mette H) 

• Status: Er i gang. 

 

Kommunen: 

• Driftaftale: Er revideret af arbejdsgruppen og indsendt retur til kommunen, der afventes ny 

dato for forhandling 

• Forud for dette er sendt ansøgning om bevilling på 300.000 til gennemgang og plan for grøn 

omstilling på Ballerup Rideklub til kultur & fritidsudvalg 

 

Bokse: 

• Ledige bokse: Den ledige boks har været på reservation, og opsagt igen, er tilbudt udlejet 

igen med det samme 

 

Baner: 

• Opfyldning af ridehuse – bliver slut august/primo september 

 

Stævne samarbejde (Mette A): 

• Ønske om bedre samkøring, af klasser ved sammenfald af rideskolestævne/privatstævne. Er 

videregivet til stævneudvalget 

 

Materialeudvalg (Mette A): 

• Reparationsudvalg nedsættes, efter ønske og tilbud om hjælp fra flere pensionærer. (Malene 

& Dea) 

 

Bambusa penge (Mette A): 

• Status på Bambusa penge og planlagte striglepladser i gården, herunder ombygning/vand 

Opfølgning: Mail med skitse sendt rundt (08-06-2025) 

- En opgave for reparationsudvalg at sikre montering? Tilbud/penge indsamlet er 

udelukkende til indkøb af materiale 

 

 

Principper for valg af privatundervisere (Signe): 

• Oplæg til generel brug, synligt via hjemmesiden 
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• I resonans med samarbejdsaftaler der udfærdiges med privatundervisere 

• Gennemgået og tilrettes til kommende møde i september 

 

 

Indkommende mails/forespørgsler: 

• Gennemgået og svaret  

 

 

 

Opfølgning på kommende arrangementer: 

  

• Daniel Bachmann 16/8-25: 

Arbejdsgruppe: Sørge for det praktiske (Hjælper opgaver: Indgang, Salg af mad/drikke, 

ridehus mm) 

o Camilla, Kathrine og Bianca 

 

• BALbal 23/8-25 (aktiviteter om eftermiddagen – fest om aftenen): 

Status:  

Sponsorer 

• Det større arrangement udsættes – men vi ønsker at afvikle sommerfest lokalt som de andre 

år. 

Datoen reserveres til en sommerfest – meldes ud via begivenhed på FB. 

 

 

  

 

EVT. 

• Træpiller, opslag laves til FB 

o Træpillebokse med mere end 8 på lager bliver kontaktet. Herefter er antallet 8 poser 

træpiller, der kan spares op foruden 3 i containeren – se nedenstående   

• Hej alle træpilleboks pensionærer  
Vi kan forstå, at der har været en del forvirring omkring træpiller her i forbindelse med 
nedvaskningen - hvor mange piller man kan spare op osv. I november 2023, samtidig med 
varsling om prisstigning pr. 1.1.2024, blev der skrevet ud til alle pensionærer, at det nu 
kun var muligt at opspare 8 poser piller. Dette blev skrevet ud i varslingsbrevet omkring 
prisstigning. Det er dog aldrig blevet håndhævet af os/personalet. I foråret her 2025 har vi 
dog bedt personalet om at være opmærksomme på reglen og sørge for at det bliver 
håndhævet. Vi kan dog også forstå, at reglerne ikke er helt tydelige, så vi vil præcisere dem 
her. 

• Du kan max have 8 poser piller opsparet og 3 poser piller i containeren. Pillerne i 
containeren er ikke en opsparing, men din ugentlige ration. Ex. du har fået 3 poser piller 
sat frem i containeren. Du bruger 2 poser piller og lader en stå. Der skal nu igen gives 3 
poser piller af personalet. Du får nu sat 2 nye poser piller frem, så der igen står 3 poser 
piller i containeren og 1 pose piller på opsparingen. Ønsker du at få udleveret piller fra din 
opsparing sammen med din ugentlige ration, vil de blive sat i containeren. Har du ved 
næste udlevering ikke flyttet/brugt dine piller, vil de nye 3 poser blive sat på 
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opsparingen.Det betyder altså, at du kan have op til 3 poser stående i containeren plus op 
til 8 poser på en opsparing, du kan bede om, når du ønsker det. Til en nedvaskning vil du 
altså have de 3 poser du får om ugen + 6 poser klubben giver i forbindelse med 
nedvaskning og op til 8 poser på din opsparing. I alt op til 17 poser du vil kunne have til 
rådighed til at lægge i din boks. 

• Vi håber at denne præcisering af reglerne hjælper. 
- Efterflg. er de pensionærer der havde over dette antal, kontaktet direkte mhp. 

udlevering. 

 

Næste møde: 

19/8-2025 


